PawBo新聞稿
主標題:   主人，該關心我了！讓寵物機(PetTLC)為家中寵物發聲
    PAWBO公司推出新一代寵物機 (PetTLC)，讓向來關心寵物的飼主們，透過獨家開發的情緒指數協助，傾聽家中寵物的需求。當您因為工作忙碌，長時間未關注家中寵物，還會主動發出關懷提醒，讓每位飼主能夠在第一時間掌握寶貝狀況！寵物機 (PetTLC)，巧妙運用遠端應用的概念，徹底顛覆與寶貝相處的想像，以遠端應用技術，彌補彼此因距離所產生擔憂。
    PAWBO公司創辦人表示，開發寵物機(PetTLC)系列產品的初衷其實很簡單：「寵物和家人一樣重要」，這一句話牽起了與寵物之間的緊密牽絆，讓創辦人興起以雲端技術克服距離的構想。寵物機(PetTLC)除了即時獲取遠端畫面和聲音，團隊更專注設計多樣遠端互動遊戲，讓冷冰冰的電子設備注入趣味元素。內建的點心餵食功能，以小額定量方式，獎勵寵物同時避免長時在家產生憂鬱情況產生。
    想知道家裡的寶貝獨處時都在悄悄做些什麼有趣又好玩的事嗎？輕鬆點擊 APP(PawLink)開啟寵物機(PetTLC)錄影功能，錄製完畢後還能將檔案自動上傳至社群網站，無論是靜態照片或動態可愛影片，都能透過遠端即時分享，將家中愛犬、愛貓一舉一動的可愛模樣盡收眼底。
    PAWBO公司為國內尖端研發科技團隊，率先以寵物需求做為主要設計考量，設計出獨一無二寵物機(PetTLC)，未來將藉由團隊的巧心設計與科技研發，發揮無限創意，精心開發系列寵物雲端科技產品，讓PAWBO與你一起，守護心中不離不棄的重要牽絆。
Topic: Hi, time to look out for me! PetTLC speaks for domestic pets.

The new PetTLC from PAWBO help caring owners listen to their pets’ needs with its exclusively developed emotion index assistance. PetTLC sends caring reminders for occupied owners having neglected their pets for some time and keeps them updated. PetTLC has overturned the image of owner-pet relationship into a remote-control technology that makes up for the concern caused by the distance.

PAWBO founder said that the original idea of PetTLC-series products was simple. “Pets are as important as family members,” said the founder. Only with these simple words did he realize the close relationship with his pets and come up with a concept of conquering the distance. PetTLC not only acquires impromptu images and sounds from a distance, but also contains intently designed interacting games, inserting entertainments in the cold device. The built-in feeding function measured by regular time and amount encourages pets and prevents them from being depressed for staying home long.

Have you ever wondered that is there anything interesting and fun your babies do when they are alone? Just a click on PawLink then you can record using PetTLC device and the video will be automatically uploaded onto social websites. Share instantly the photos or videos of every cute little thing your dogs and cats do with remote control.

The advantageous high-tech development crew of PAWBO has initially designed with the concern of pets’ needs the one-of-a-kind PetTLC, and will exert unlimited creativity exploiting a series of pet high-tech product via the great designing and technology. Take PAWBO with you, in guarding the important bond in your heart. with you loved ones
